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2014Z13786 

Vragen van het lid De Rouwe (CDA) aan de Minister van Infrastructuur en 
Milieu over het bericht dat er nauwelijks verkeer is voor de dure snelweg naar 
Almere. (ingezonden 31 juli 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat er nauwelijks verkeer is voor de 
dure snelweg naar Almere?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven waarom de bijgestelde prognoses geen aanleiding geven 
om de plannen tot wegverbreding bij te stellen, zowel ten aanzien van het 
traject van de A1, A6 als de A9? 

Vraag 3 
a. Wat is de reden voor de bijstelling van de prognoses? Is dat vooral 

gebaseerd op de recente rapporten van het Planbureau voor de 
Leefomgeving en het Centraal Planbureau waaraan in het artikel 
gerefereerd wordt of speelt de vertraagde groei van Almere ook een rol? 
Indien dat laatste het geval is, in welke mate? 

b. Als de vertraagde groei van Almere geen rol heeft gespeeld in de 
bijstelling van de prognoses, bent u dan bereid dat daarin alsnog mee te 
nemen en de Kamer daarvan in kennis te stellen? 

Vraag 4
Wat is de stand van zaken van planningen en prognoses van overige 
wegverbredingen? Kunt u daar een overzicht van geven?

1 Dagblad Trouw dd. 30 juli 2014

 
 
 
 
kv-tk-2014Z13786
’s-Gravenhage 2014 Tweede Kamer, vergaderjaar 2013–2014, Vragen


